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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 4. ÚNORA 2021 

 

přítomni - online 

Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., Ing. Matyáš Orsák, Ph.D., prof. Ing. Svatopluk Matula, CSc., Ing. Sylva Lanková, doc. 
Ing. Vítězslava Pešková, Ph.D., doc. Ing. Oto Nakládal, Ph.D., Ing. Radim Löwe, Ing. Václav Silovský, doc. Ing. Jiří 
Vojar, Ph.D., Ing. Zdeněk Keken, Ph.D., Ing. Lukáš Gábor, Ph.D., Ing. Zdeněk Votruba, Ph.D., Mgr. Ing. Pavel 
Michálek, Ph.D., doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. Petra Šánová, Ph.D., Ing. Radim Kotrba, Ph.D., prof. Ing. 
Ladislav Kokoška, Ph.D., Bc. Iva Bernáthová, PaedDr. Dušan Vavrla, doc. PhDr. Radmila Dytrtová, CSc., Michaela 
Minárová 
 
Ing. Iva Hrabánková, Ph.D., prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., Ing. Jakub Kleindienst, doc. Ing. Petr Valášek, Ph.D., 
prof. PhDr. Michal Lošťák, Ph.D., prof. Ing. Václav Hejnák, Ph.D., doc. Ing. Jiří Remeš, Ph.D. 
 
Omluveni: prof. Ing. Jaroslav Červený, CSc., prof. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., prof. Dr. Ing. František Kumhála, 
Ing. Tereza Sedlářová Nehézová, doc. Ing. Zbyněk Polesný, Ph.D.,  
 
Příchod: 9:16 doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., 9:25 prof. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., 9:26 Ing. Tomáš Kudera, 9:26 
Bc. Radek Martiník, 9:52 Ing. Jiří Velechovský, 10:00 Tomáš Orgoň 
 

program 

  1. Kontrola zápisu 

 

Kontrola zápisu 

• předseda AS ČZU zahájil zasedání AS ČZU  

• předseda AS ČZU představil připomínky, které k minulému zápisu ze zasedání AS ČZU obdržel, a to 
konkrétně v minulém zápise v bodě Informace k volbám do AS ČZU a AS příslušných fakult byl navržen 
nový text:  

• předseda AS ČZU vznesl dotaz na Mgr. Mádlovou, jak dlouho lze čekat s realizací voleb, Mgr. 
Mádlová sdělila, že dle zákona č. 188/2020 Sb., je to do 120 dní po ukončení nouzového stavu 

2. Výsledek hlasování per rollam ze dne 8. 1. 2021 

3. Pravidla tvorby metodiky rozpočtu pro rok 2021 

4. Jednací řád Rady pro vnitřní hodnocení České zemědělské univerzity v Praze 

5. Představení Strategického záměru ČZU k připomínkování 

6.          Projednání prodeje pozemků v Sedlci (mezideponie) 

7.          Informace k volbám do AS ČZU a AS příslušných fakult 

8.         Různé 
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(vzhledem k účinnosti uvedeného zákona pouze na rok 2020 však maximálně do konce dubna 
2021) 

• na základě všeobecné diskuse a převládajícího názoru požádal předseda AS ČZU volební komisi 
o přípravu návrhu dokumentu k vyhlášení voleb, a to pokud možno tak, aby bylo možné tento 
materiál předat jednotlivým fakultám nejdéle do 16. 12. 2020. Akademický senát ČZU 
doporučuje navrhnout harmonogram voleb tak, aby se vlastní volba mohla uskutečnit již od 
5. 1. 2021, kdy lze očekávat uvolnění nouzového stavu. Pozdější termíny jsou z tohoto pohledu 
již opět rizikové. Vzhledem k tomu, že nelze odhadnout budoucí vývoj situace, AS ČZU 
doporučuje Volební komisi zvážit variantu tandemové volby (v případě, že nebude možné 
realizovat volby v uvedeném termínu (nouzový stav), automaticky se o týden posunují) 

• předseda AS ČZU požádal paní kancléřku o prověření, zda by pro uskuteční voleb mohly být 
využity bývalé prostory KB (přebudovávané na Welcome centrum). Po diskusi s vedením 
univerzity bude pro volby možné využít studentskou část menzy 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o návrhu na změnu uvedené části zápisu z minulého zasedání AS 
ČZU 

• pro: 18; proti: 2; zdržel se: 3 

•  > AS ČZU SCHVALUJE NAVRHOVANOU ZMĚNU ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS ČZU 
 

Výsledek hlasování per rollam ze dne 8. 1. 2021 

• předseda AS ČZU informoval přítomné členy AS ČZU o výsledku hlasování per rollam ze dne 8. 1. 2021 
 ve znění usnesení: AS ČZU zvolila dílčí volební komisi IVP ve složení: 

o Mgr. Jiří Votava 
o Ing. Karel Němejc, Ph.D. 
o PhDr. Lucie Smékalová, Ph.D. et Ph.D. 

       v diskuzi vystoupili: -- 

 

 Pravidla tvorby metodiky rozpočtu pro rok 2021 

• kvestor přestavil předložený materiál, který byl projednán na Kolegiu rektora 11. 1. 2021, kvestor uvedl, že 
při přípravě materiálu bylo vycházeno z metodiky z minulého roku 

• zároveň kvestor zmínil, že po proběhlé kontrole NKÚ zástupci NKÚ sdělili, že by rádi ukazovali naši univerzitu 
jako příklad dobré praxe  

• doc. Benešová představila stanovisko ekonomické komise, která doporučuje předložený materiál ke 
schválení 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Votruba, Mgr. Michálek, doc. Benešová, Ing. Kleindienst 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 26; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE PRAVIDLA TVORBY METODIKY ROZPOČTU PRO ROK 2021   

 

Jednací řád Rady pro vnitřní hodnocení České zemědělské univerzity v Praze  

• prorektor Valášek představil předkládaný materiál 

• Ing. Mikšík představil stanovisko legislativní komise, která doporučuje předložený materiál ke schválení 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 

• v diskuzi vystoupili: --- 
pro: 27; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE JEDNACÍ ŘÁD RADY PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE 
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Představení Strategického záměru ČZU k připomínkování   

• prorektor Lošťák představil předkládaný materiál 

• v diskuzi vystoupili: --- 

> AS ČZU PROJEDNAL PŘEDSTAVENÍ STRATEGICKÉHO ZÁMĚRU ČZU  
 

Projednání prodeje pozemků v Sedlci (mezideponie)   

• rektor informoval o přípravě veřejné soutěže na prodej nemovitých věcí ve vlastnictví ČZU v katastrálním 
území Sedlec - Praha 6, s jejíž přípravou bylo započato již za působnosti Ing. Jany Vohralíkové v pozici 
kvestorky ČZU, a podrobně představil historii těchto pozemků, vysvětlil důvod prodeje a zmínil, že podrobná 
dokumentace včetně všech zpracovaných posudků je k nahlédnutí na právním oddělení 

• na základě dlouhé diskuze ohledně odstranění mezideponie, bylo doporučeno pozměnit způsob prodeje, 
konkrétně tak, že se formou veřejné zakázky vysoutěží zvlášť odstranění mezideponie a zvlášť proběhne 
veřejná soutěž na prodej „čistých“ pozemků, tzn., že by byla vybrána firma, která nabídne nejvyšší cenu za 
„čisté“ pozemky a druhá firma, která nejlevněji odklidí mezideponii  

• dále rektor informoval, že publicita veřejné soutěže bude zajištěna uveřejněním na úřední desce ČZU a 
inzerátem na inzertním serveru www.sreality.cz, který bude odkazovat na úřední desku ČZU 

• veřejná soutěž bude mít jedno kritérium – cenu, na výběr nejvyšší nabídky bude kromě hodnotící komise 
dohlížet i notář a ČZU jako vyhlašovatel soutěže si vyhradí možnost kdykoli veřejnou soutěž zrušit, 
odmítnout všechny nabídky a žádnou nabídku nevybrat  

• dále rektor informoval o tom, že po dohodě s členy ekonomické komise bude pro peníze získané prodejem 
pozemků vytvořen fond, který bude spravován, rozpočtován a kontrolován každý rok  

• způsob prodeje pozemků byl představen a projednán kolegiem rektora dne 1. 2. 2021 

• kvestor informoval, že vysoutěžená cena za prodej pozemků bude finální a ČZU z této částky nebude 
odvádět žádné DPH 

• kvestor informoval, že s ohledem na jeho předchozí pracovní zkušenosti, se může objevit riziko, že ve věci 
prodeje pozemků bude označen za podjatého a z tohoto důvodu již nyní oznamuje svou podjatost 
v souvislosti s prodejem daných pozemků, tzn. že tímto sděluje, že se nebude jakkoli účastnit žádných 
rozhodovacích ani přípravných procesů ve věci prodeje zmíněných pozemků a zároveň informoval, že 
z pozice kvestora ČZU je samozřejmě nutné zabezpečit proces prodeje pozemků a s tím spojené záležitosti, 
část pravomocí v této věci bude kvestorem předána paní Mgr. Mádlové a Ing. Pavlasovi  

• doc. Benešová představila stanovisko ekonomické komise, která souhlasí s návrhem minimální prodejní 
ceny ve výši 400 mil. Kč, v zápise ekonomické komise je také uvedeno, že sám Ing. Kleindienst oznámil svoji 
případnou podjatost ve věci prodeje pozemků 

• kvestor podrobně představil plán, jak bude nakládáno s penězi z prodeje pozemků, které půjdou do 
samostatného fondu, jak již zmínil rektor 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Votruba, prof. Matula, Mgr. Michálek, prof. Sklenička, Ing. Kleindienst 

> AS ČZU SE VYJÁDŘIL NÁVRH PRODEJE POZEMKŮ V SEDLCI (MEZIDEPONIE)  
 

Informace k volbám do AS ČZU a AS příslušných fakult  

• Ing. Mikšík poděkoval fakultám za rychlé jednání, představil plán voleb do AS ČZU a AS příslušných fakult 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Votruba 

 

Různé 

Jednací řád vědecké rady FAPPZ 

• Ing. Orsák představil předkládaný materiál 

• Ing. Mikšík představil stanovisko legislativní komise, která doporučuje předložený materiál ke schválení 

• v diskuzi vystoupili: --- 
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• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 27; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE JEDNACÍ ŘÁD VĚDECKÉ RADY FAPPZ 
 

Stanovení poplatků spojených se studiem a výše úhrad za administrativně-správní úkony a služby České 
zemědělské univerzity v Praze od akademického roku 2020/2021 

• prorektor Remeš představil předkládaný materiál 

• doc. Benešová představila stanovisko ekonomické komise, která doporučuje předložený materiál ke 
schválení 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• předseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 27; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE ÚPRAVU INTERNÍHO PŘEDPISU STANOVENÍ POPLATKŮ SPOJENÝCH SE STUDIEM A VÝŠE ÚHRAD 

ZA ADMINISTRATIVNĚ-SPRÁVNÍ ÚKONY A SLUŽBY ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE OD AKADEMICKÉHO ROKU 

2020/2021 
 

• předseda AS ČZU informoval o dotazech zaměstnanců týkající se podepsání dodatků smlouvy na pořizování 
audiovizuálních záznamů 

• v diskuzi vystoupili: Ing. Votruba, doc. Benešová, Ing. Šánová, doc. Remeš, Ing. Hrabánková 

• závěr diskuze: kancléřka požádala o konkrétní připomínky, návrhy, které vedou zaměstnance k tomu, že 
nechtějí dodatky podepisovat 
 

• doc. Benešová vznesla dotaz na pana kvestora ohledně nové minimální mzdy a změně vnitřního mzdového 
předpisu, kvestor informoval, že nový vnitřní mzdový předpis bude připraven s účinností k 1. 1. 2022; 
stávající změna minimální mzdy je na ČZU vyřešena formou osobních příplatků 

 

• kvestor informoval o změně auditora, kterým bude pro rok 2021 společnost 22HLAV s.r.o. 

 

Závěr jednání 

Ing. Votruba přítomným poděkoval za účast.  

Další termín jednání AS ČZU byl stanoven na 18. 3. 2021 

 
 
 
 
  Ing. ZDENĚK VOTRUBA, PH.D. 
  PŘEDSEDA AS ČZU  
  V. R. 


